



漆雾过滤盒

Overspray Filter Cardboard Box

技术指标 / Technical Index

容漆量 Paint capacity	过滤效率 Filtration efficiency	额定风量 Rated air volume	尺寸 Size	初始风压 Initial wind pressure	建议更换压差 Recommended replacement of differential pressure
Max 25 Kg	≥98%	1500 m ³ /h	485*485*490 mm	<60 Pa	800 Pa

定制 / Customization

可根据客户生产线以及工艺和材料特性，针对过滤材料进行调整和优化。

The filter material can be adjusted and optimized according to the customer's production line as well as process and material characteristics.

BET-SF-001

应用范围 / Scope of Application

BET-SF-001漆雾过滤纸箱是一款标准产品，可广泛应用于汽车整车及零部件喷涂生产线。尤其适用于环保水性涂料生产线。

The BET-SF-001 overspray filter cardboard box is a standard product that can be widely used in automotive vehicle and parts coating lines. Especially suitable for environmentally friendly waterborne paint lines.

特点和优点 / Features and Advantages

- 容量高--优异的过滤材料性能
High capacity - excellent filter material properties
- 阻燃材质--GB8624和DIN5510-2 认证
Flame retardant materials - GB8624 and DIN5510-2 certified
- 漏量少--优化验证过的三维结构
Low leakage - optimized and validated 3D structure
- 无硅酮--保证涂装质量
Silicone-free - guaranteed coating quality
- 初始风阻小--过滤面积大
Low initial wind resistance - large filtration area

BET-SF-002

应用范围 / Scope of Application

BET-SF-002漆雾过滤纸箱由前部的折流结构和后部的过滤结构两部分组成，特别适用于溶剂型高固体份油漆以及清漆喷涂线。

The BET-SF-002 overspray filter cardboard box consists of two parts: a folding structure in the front and a filter structure in the rear, and is particularly suitable for solvent-based high solids paints as well as varnish spraying lines.

特点和优点 / Features and Advantages

- 根据高固体份溶剂型漆和清漆开发，容漆量有所提升。
Paint capacity has been increased based on the development of high-solids solvent-based paints and varnishes.

BET-SF-003

应用范围 / Scope of Application

BET-SF-003漆雾过滤纸箱重新设计了支撑结构，可以折叠状态发货以节省运输体积，并且可以在现场快速拼装同时保证漆雾过滤效果不受影响。

The BET-SF-003 overspray filter cardboard box has been redesigned with a support structure that allows it to be shipped in a folded state to save on shipping volume, and can be quickly assembled in the field while ensuring that the paint fog filtration effect is not compromised.

特点和优点 / Features and Advantages

- 结构简单能够实现快速拼接。
Simple structure can realize fast splicing.

苏州贝森环保科技有限公司

Suzhou Besin Environmental Protection Technology Co., Ltd.

☎ 138-1272-1871

✉ styvon@beessun.com

📍 泰州市医药高新区沿江街道东联路7号

📍 苏州高新区科灵路78号软件园5号楼405-17室

☎ 0086-138-1272-1871

✉ styvon@beessun.com

📍 Factory-No.7 Donglian Rd, Gaogang Dist., Taizhou 225300, China

📍 Office-Room 405-17, Building 5, Software Park, No.78 Keling Rd, Suzhou 215163, China



公司网址/Web



个人微信/WeChat